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Prezydent Miasta Poznania  

 
Interpelacja w sprawie: Tablic informacyjnych na trasie PST  

 

 

W imieniu swoim oraz mieszkańców zgłaszam problem ciągłych problemów z 
wyświetlaniem tzw. TIP-ów (Tablic Informacji Pasażerskiej ) na przystankach tramwajowych 
wzdłuż trasy PST. Sytuacja braku wyświetlania bądź błędnego wyświetlania informacji 
pojawia się bardzo często.  Pasażerowie wprowadzani są w błąd przez co jakość transportu 
publicznego spada.  

Bardzo proszę o interwencję oraz sprawne naprawy tablic, tak by pasażerowie mieli 
możliwość korzystania z ww tablic.   

 

 

 

  

 

 

 

Z poważaniem,  

Maria Lisiecka- Pawełczak  


